
Staša Košarac postavio je sljedeće pitanje Zajedničkom kolegiju obaju domova 

Parlamentarne skupštine BiH: 

   „Što Zajednički kolegij obaju domova Parlamentarne skupštine BiH može poduzeti da na 

zakazane sjednice nadležnih tijela (povjerenstava) PSBiH redovito budu nazočni pozvani 

predstavnici drugih institucija BiH?“  

 

 


